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封面说明
About the C0ver

高分二号哈尼梯田真彩色合成影像

me-colOr compos．te GF·2 imagery of the Hani Rice Ter阳ce

封面图片为高分二号卫星2020年1 2月1 3日获取的云南啥尼梯田真彩色合成影像．哈尼梯田凭借丰富多彩的民族文化资源、独特的梯田文化景观和良

好的生态环境入选联合国教科文组织‘世界遗产名录)．高分二号卫星具有高空间分辨率和多光谱成像特点，从卫星拍摄的影像中可以清晰识别村寨—梯

田一水系遗产核心价值要素，显示出高分辨率遥感影像在数字化展示和诠释遗产价值的潜力．

The cover imaae is the true-color composite ima口ery of Hani Rice 1-er阳ces in Yunnan(China)obtained by GF一2 sateIIite on December 1 3，

2020．Hani Rice Terrace is included into the UNESCO Wo—d Heritaqe Iist bV vinue of its r．ch and coIorful nationaI cuIturaI resources，unique

terrace cuIturaI Iandscape and ecoloaical environment．GF-2 sate¨ite has the characte r．stics of hiqh spatial resolution and multispectraI

imaaina．The heritaqe vaIue of the v．IIaae-terrace—water sVstem is cIearIy identified usinq the imaqe visua¨zation．reveaI．ng the potentiaI of

high-伦soIution帕mOte sensing images in demOnst怕ting and interpreting the vaIue of heritage properties．
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